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Z Á P I S 
 

ze schůze Školské rady SSOŠ Prima s. r. o. Rýmařov,  
konané dne  25. 03. 2013   

 
 
Přítomni:   dle prezenční listiny 
 
Program:   1/ Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze 

2/ Výsledky klasifikace a chování za 1. pololetí šk. roku 2012/2013                                                                    
3/  Informace k přijímacímu řízení                         
4/   Zpráva z hygienické kontroly                     
5/  Hodnocení soutěže Moravská brána 2013    
6/  Financování soukromého školství                                                     
7/  Praktické vyučování a praxe v oboru Masér sportovní a rekondiční                                    

   
 
k bodu       1/   Kontrolu zápisu a usnesení z minulé schůze provedl předseda Školské rady pan  

Ladislav Velebný. V zápisu z minulé schůze nebylo stanoveno žádné usnesení. 
 
 

k bodu        2/ Zprávu o výsledcích klasifikace a chování za 1. pololetí šk. roku 2012/2013 
podal ředitel školy pan Mgr. Pavel Nehera. Celkem bylo zameškáno 11.071 
hodin (denní studium 9.758, dálkové st. 1.313), z toho 10.925 omluvené a 146 
hodin neomluvené absence. Z celkového počtu 104 žáků denního studia 
prospělo 5 žáků s vyznamenáním, 65 prospělo, 28 neprospělo a 6 žáků nebylo 
hodnoceno. Celkový průměrný prospěch na studenta je 2.629. Nejlepšího 
průměrného prospěchu dosáhla třída 3. A  tř. učitelky Naděždy Neherové, 
nejhoršího pak třída 2.A  tř. učitelky Ing. Ludviky Matzkeové. Nejlepší žákyní 
školy se stala Veronika Kubečková ze třídy 3. A s průměrem 1,13. Nejhoršího 
prospěchu dosahují žáci v předmětu matematika. Žákům, kteří nebyli v řádném 
období klasifikováni, bude klasifikace prodloužena do 31. března 2013.        
V 1. pololetí bylo uděleno 14 pochval ředitele školy, dále bylo uděleno 20 
pochval třídního učitele, 11 důtek ředitele školy, 4 důtky třídního učitele a 2 
napomenutí třídní učitelky. 

 Školská rada bere zprávu na vědomí. 
 
 
k bodu  3/  Informace o průběhu přijímacího řízení pro školní rok 2013/2014 podala 

Zuzana Bociánová. V letošním školním roce obdržela naše škola celkem 40 
přihlášek od žáků 9. tříd ZŠ, fyzicky se však jedná o 38 žáků (30 děvčat, 8 
chlapců), jelikož 2 žákyně se přihlásily na oba studijní obory. Na studijní obor 
Cestovní ruch se přihlásilo 6 žáků, budeme se snažit přesvědčit je ke studiu 
MSR. Kuriozitou letošního roku jsou přihlášená dvoje dvojčata. Z celkového 
počtu přihlášených uchazečů navštívilo školu v rámci dne otevřených dveří 23 
žáků 9. tříd, předpokládáme, že se jedná o vážné zájemce. V sobotu 6.4.2013  
pořádá škola informační schůzku pro přihlášené žáky a jejich zákonné 
zástupce. Během tohoto týdne rozešleme pozvánky, každému uchazeči bude 
přiděleno registrační číslo, pod kterým bude evidován. Žáci a rodiče budou   
pozváni ve dvou časových intervalech a rozděleni do dvou skupin, v rámci 
urychlení a usnadnění celého průběhu. Rodiče budou seznámeni s obsahem 
smlouvy a následně vyzvání k podpisu smlouvy. Žáci budou mít možnost 
shlédnout ukázky masáží a workshopy.  

 Školská rada bere zprávu na vědomí. 
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k bodu        4/  Zprávu z hygienické kontroly přednesla vedoucí vychovatelka DM paní 

Ludmila Axmanová. Hygienická kontrola byla provedena 19.3.2013 pověřenou 
pracovnicí Krajské hygienické stanice Moravskoslezského kraje se sídlem 
v Ostravě. Kontrola byla zaměřena na dodržování zákona č. 258/2000 Sb. o 
ochraně veřejného zdraví ve školním bufetu a na Domově mládeže při SSOŠ 
PRIMA s.r.o.. Hygienická zařízení jsou v dostatečné kapacitě pro počet 
ubytovaných, pokoje jsou vybaveny standardním způsobem. Kontrolním 
zjištěním nebyly shledány žádné závady.  

 Školská rada bere zprávu na vědomí. 
 
 
k bodu        5/ O průběhu zeměpisné soutěže Moravská brána 2013 informoval ředitel školy 

Mgr. Pavel Nehera. Soutěž byla pořádána ve spolupráci s Výstavištěm Flora 
Olomouc dne 15.2.2013 v rámci Veletrhu cestovního ruchu TOURISM-EXPO 
2013. Škola měla zajištěný i stánek s propagačními materiály Rýmařovska        
a okolí, návštěvníci veletrhu měli možnost shlédnout ukázky masáží                 
a baňkování prováděné našimi žáky. Letošního 7. ročníku soutěže se zúčastnilo 
9 družstev složených ze středních škol zaměřených na cestovní ruch z celé 
Moravy a Slezska. Tříčlenná družstva bojovala o vítězství ve třech kolech. 
První tématický okruh  byl zaměřen na poznávání významných lázní v ČR dle 
fotografií v prezentaci, druhý okruh zaměřen na wellness byl formou testu, třetí 
tématický okruh s názvem turistická trasa byl pojat formou průvodcovského 
výkladu. Prezentace vytvořené v PowerPointu probíhaly zábavnou formou        
a pro diváky byly velmi zajímavé. Na 1. – 2. místě se umístili Střední škola 
hot. a služeb Opava a Střední odborná škola dopr. a CR Krnov se shodným 
počtem 103 bodů. Na 3. – 4. místě se umístili Hotelová škola V. Priessnitze 
Jeseník a Hotelová škola Frenštát pod Radoštěm s počtem 99 bodů.  Družstvo 
z naší školy bylo v letošním ročníku poprvé hodnoceno mimo soutěž, jelikož 
témata byla zaměřena na lázeňství a wellness - naši studenti dosáhli největšího 
počtu 110 bodů. Porotci pochválili znalosti všech soutěžících a podotkli, že 
byly na velmi dobré úrovni. Družstva byla bohatě odměněna věcnými cenami, 
které do soutěže věnovali Město Rýmařov, Výstaviště Flora Olomouc, 
Olomoucký kraj a Magistrát města Olomouce. Ředitel školy poděkoval všem, 
kteří se na přípravě podíleli. 

 Školská rada bere zprávu na vědomí. 
 
   
k bodu  6/ Zprávu o financování soukromého školství podal zástupce ředitele Mgr. Marek 

Bocián. Novela zákona č. 306/1999 ze zabývá řešením nedostatku finančních 
prostředků ve státním rozpočtu zrušením dotací soukromých škol. Předložený 
návrh úsporu financí absolutně neřeší, naopak státní rozpočet více zatíží. 
Zanikla by spousta soukromých škol, stát by musel dofinancovat chybějící část. 
Finanční prostředky od státu jsou určeny na standard vzdělávání žáka a nesmí 
být nikým omezovány podle toho, zda bude studovat na veřejné či soukromé 
škole. Vzhledem k tomu, že demograficky počet žáků klesá, mělo k řešení 
úsporných opatření ve vztahu k počtu žáků na veřejných školách dojít už 
dávno. Veřejné školství má dle MŠMT nevyužitých prostor cca 30 – 60%, 
z toho důvodu dochází ke slučování veřejných škol. Soukromé školy v ČR jsou 
zdravou konkurencí veřejných škol. Kvalita soukromých škol je nyní prověřena 
státní maturitní zkouškou a samotnými úspěšnými absolventy. Soukromé školy 
přináší do rozpočtu obcí a měst ročně cca 500 – 600 mil. Kč za pronájmy 
prostor. 

  Školská rada bere zprávu na vědomí. 
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k bodu  7/ Informace o odborné praxi žáků oboru Masér sportovní a rekondiční podal 

zástupce ředitele Mgr. Marek Bocián. Odborná praxe tvoří 1/3 z celkového 
vyučování. Žáci jsou vysíláni na praxi dle rozpisu. Pro rozšíření a zpestření 
praktického vyučování uvažuje škola o oslovení velkých firem s nabídkou 
masáží zaměstnancům. Naši žáci začínají být konkurencí pro lázně a wellness. 

  Školská rada bere zprávu na vědomí. 
 
 
Na zasedání Školské rady nebyla stanovena žádná usnesení. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Zuzana Bociánová     Ověřil: Ladislav Velebný  

předseda Školské rady  


